
 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Van der Meide, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 20 sept 2017 om 20:00 uur in de oude 

Raadzaal op het Stadhuis.. 

 

Algemeen deel 

 

Verslagen / besluitenlijsten 

• Verslag 21 juni betreft gecombineerde vergadering met F&V, leek mij goed om 

beide delen van vergadering elk in eigen commissie te laten vaststellen 

• Besluitenlijst 14 juni is al gepasseerd op 21 juni 

Conformstuk:  

• betreft aanpassing van parkeerverordening n.a.v. besluit tot invoering betaald 

parkeren in De Hoogte en de Oosterparkwijk; daarnaast wordt de looptijd van 

parkeervergunningen aangepast (van ‘onbepaalde tijd’ naar ‘max. één jaar’); stuk 

was voor bespreking aangevraagd door twee fracties, maar de agendacommissie 

heeft besloten het stuk toch op conform te plaatsen, met gelegenheid tot het maken 

van een opmerking of het stellen van een vraag; één van beide fracties was daarmee 

akkoord, de ander heeft niet gereageerd. 

Ingekomen stukken:  

• er was sprake van zo’n grote hoeveelheid collegebrieven dat de agendacommissie 

niet alle verzoeken tot bespreking kon honoreren 

• een drietal stukken zijn (tezamen met een raadsvoorstel) geagendeerd voor een extra 

commissievergadering op 12 september 

• een zestal stukken heeft de agendacommissie teruggelegd bij uw commissie met de 

vraag of bespreking echt noodzakelijk werd geacht, of dat volstaan kon worden met 

een opmerking / vraag; dit resulteerde in een dusdanige hoeveelheid intrekkingen, 

dat er te weinig aanvragers overbleven om deze stukken (nu) te agenderen 

• met betrekking tot de overige brieven  geldt dat (afgezien van het DO A-straat) er 

onvoldoende aanvragers waren om tot agendering over te gaan 

• uiteraard kan een fractie altijd besluiten om een tkn-stuk alsnog te agenderen voor 

een volgende vergadering, met bespreekpunten 
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Verkeersveiligheid 

 

Afgelopen voorjaar zijn er – mede naar aanleiding van blijvende discussie over de 

verkeersveiligheid in 30km-gebieden – twee bijeenkomsten voor u georganiseerd over dit 

thema: een expertmeeting met deskundigen uit verschillende hoeken, en een hoorzitting met 

de wijkorganisaties. Afgesproken is dat e.e.a. zou resulteren in een openbaar politiek debat, 

dat als input kan dienen voor het verkeersveiligheidsbeleid van het college, zoals dat eind dit 

jaar aan de orde komt bij het Meerjarenprogramma Verkeer en Vervoer. Om dit debat te 

faciliteren heeft de klankbordgroep uit uw commissie een discussienotitie geschreven. 

Daarin staan de twee bespreekpunten waarop het debat zich volgens hen zou moeten 

focussen. 

 

Binnenstad 

Drie grote stukken m.b.t. de binnenstad, die we tezamen agenderen.  

Allereerst de inrichtingsleidraad, waarover u in het voorjaar al een workshop heeft gehad. De 

bedoeling ervan is om te voorkomen dat elk deelproject zijn eigen afwegingen en keuzes 

maakt m.b.t. de inrichting, waardoor onevenwichtigheid zou kunnen ontstaan. Het doel is 

een samenhangende en herkenbare inrichting met kwaliteit. De inrichtingsleidraad is geen 

voorschrijvend handboek voor de projecten, maar een gids met keuzes op hoofdlijnen, 

kaders die de samenhang garanderen. Op maandagavond 18 september is er tussen 19.00 en 

20.00 uur een inloopsessie op het Stadhuis, waar u terecht kunt met uw technische vragen 

over dit lijvige document. 

Vervolgens de actualisatie van het uitvoeringsprogramma binnenstad 2017. Dit komt elk jaar 

terug, omdat het om een dynamisch programma gaat. Belangrijk is nu dat voor het 

kernpakket van maatregelen de financiële middelen beschikbaar zijn, maar dat er ook een 

aantal kostenverhogende elementen zijn, waardoor het college genoodzaakt is om eind dit 

jaar een herziene begroting voor te leggen. De extra maatregelen worden van belang geacht 

om ze het kernpakket compleet maken. Daarnaast verwacht het college op de langere termijn 

nog zo’n 42 miljoen euro extra nodig te hebben om alle ambities te kunnen realiseren. 

Waarbij overigens nadrukkelijk wordt gesteld dat de raad aan het stuur zit. Kaders en 

uitwerking van maatregelen worden eerst aan u voorgelegd. Het blijft de raad die gaat over 

het ambitieniveau. 

Tot slot het definitief ontwerp A-straat. In juni hebt u het inrichtingsplan besproken en 

vastgesteld, waarbij de afspraak is gemaakt dat niet met de uitvoering wordt gestart voordat 

de raad ook over het definitief ontwerp heeft kunnen spreken. Dit DO ligt nu dus ter 

kennisname voor. Het inrichtingsplan is m.n. wat betreft de hybride zone tussen rijloper en 

trottoir en de stoepzone langs de gevel nader uitgewerkt. Afgevaardigden van de 

doelgroepen, maar ook leden van uw commissie, hebben op Westpoort de proefvakken 

kunnen zien en testen. In het DO wordt de uiteindelijke keuze nader onderbouwd; deze 

keuze is in lijn met de leidraad, die u dus nog moet vaststellen. 

Bespreking van deze stukken is aangevraagd door SP, PvdA, GroenLinks, VVD, 

ChristenUnie en (alleen DO A-straat) 100% Groningen. 
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Begraven 

Bij de vaststelling van de structuurvisie begraven (2012) is afgesproken een aantal zaken nog 

nader uit te werken. De nog openstaande zaken worden in het voorliggende stuk geregeld, 

met o.a. een nieuwe Beheersverordening. Voorgesteld wordt de Noorder- en 

Zuiderbegraafplaats nog niet te sluiten, en daarnaast voor het ruimen van graven naast de 

voorschriften uit de verordening, de handleiding van de landelijke organisatie voor begraven 

als leidraad te hanteren. Verder wordt aangekondigd dat voor het dekken van de kosten van 

het ruimen een verhoging nodig is van de tarieven voor grafuitgifte. Voorgesteld wordt dit te 

betrekken bij de tarievennota 2018. 

 

Het voorstel is slechts door twee fracties voor bespreking aangevraagd. Daarom is gecheckt 

of niet volstaan zou kunnen worden met conform-agendering met gelegenheid tot een 

opmerking of vraag. Beide fracties wilden echter heel graag een gewone bespreking. Zij 

noemen de volgende bespreekpunten: 

ChristenUnie: “Waar het mij om gaat is de tariefsverhoging die wordt voorgesteld en 

vragen over uitbreiding waar in 2013 en 2016 ook over gesproken. Dat laatste thema komt 

niet terug maar wel een “dikke” verhoging. Weliswaar komt die verhoging nog terug in de 

tarievennota, maar die gaat ondersneeuwen in het begrotingsdebat. Daarom wil ik er nu 

politieke aandacht voor en niet als conformstuk omdat het dan onvoldoende aandacht krijgt. 

Ook als signaal-op-tijd richting college richting het begrotingsdebat…” 

Partij van de Arbeid: “Naast hetgeen de CU wil inbrengen, willen wij het hebben over het 

ruimen van graven. De kosten hiervan worden ook betaald middels tariefsverhoging. En 

daarover willen wij graag in debat met college! En zo zijn er nog wel enige zaken die wij aan 

de orde willen stellen!” 

 

Ter voorbereiding op deze bespreking vindt er op 13 september a.s. een werkbezoek plaats 

aan de Selwerderhof. U bent daar separaat over geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

Wolbert Meijer,  

Raadsadviseur 


